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Equipped with a backpack full of supplies, Polo sets off on a little boat--and on a series
of delightful adventures that take him across (and under) the ocean, to an island and a
frozen iceberg, to space and home again, with a world of magical encounters along the
way. Polo's journey is packed with incident and expression; 80 pages of seamless,
satisfying picture storytelling are perfectly targeted to the youngest reader. Unique,
dynamic, and playful, "The Adventures of Polo" calls to mind the worlds of film
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animation, comics, and classic books from "Harold and the Purple Crayon" to "The
Snowman"--and has style, appeal, and substance all its very own.
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书评

“天马行空”？ 这怎么足以形容这部如此奇特的旅行日志？
一直有很多疑问：为什么我不能到月亮上去睡觉？为什么小蜜蜂采蜜的时候没有拿桶？
太阳公公的胡须去哪了？…… 然而到了今天，我还是没有找到答案。
POLO小狗是我的偶像。他聪明，执着，勇敢，善良。并...  

-----------------------------
2012/6/2（41个月差2天）
这个我给豆豆的儿童节礼物是两本波罗的故事书，一本是《波罗历险记》，一本是《波
罗的故事书》。 [法]雷吉斯.法勒/编绘
除了书名，不需要翻译，因为这个波罗系列的书，不止这两本，都是无字书！
无字书的好处，在于让孩子可以专注于读图，特别是可...  
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